



Spydeberg sokn

Møtebok Spydeberg menighetsråd torsdag 23.01.25

Konstituering:

Til stede:

Faste medlemmer: Gro Siewartz Nielsen, Iver Ludvig Våler Langseth, Anne Helfrid Svenneby Kiserud, sokneprest Marita Solberg Bjerke og daglig leder Terje Stenholt.

Varamedlem: 4. vara Anne Marit Ellefsen.

Forfall: Silje Kibsgård Fjeldbraaten, Ingjerd Bøe Egeland, Tom Erik Unnerud, Elisabeth Egeberg og Berit Svenneby.

Gjest: Nestleder i diakoni- og misjonsutvalget Ragnar Ruden (ikke møtt)

Soknepresten åpnet med søndagens tekst, ba en bønn og vi var stille sammen ett minutt for å vise Sigmund Lereim respekt og ære.

Saksliste:

01/25 Godkjenning av innkalling og saksliste.

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes.

02/25 Godkjenning av møtebok fra 28.11.24

Vedtak: Møtebok fra 28.11.24 godkjennes.

03/25 Gudstjenesteprogram til bruk flere ganger lagt fram av soknepresten.

Vedtak: De framlagte forslagene bifalles og dette iverksettes så snart som mulig. Det blir bilde av alle 3 kirker på programmene, vi trykker to utgaver til bruk i alle kirkene; En for gudstjeneste med dåp og nattverd + en med gudstjeneste uten dåp. Vi trykker med stor nok skrift som er leselig for alle. Det blir 4 sider (A5) i hvert program. Salmenummer-tavler må henges opp i de kirker det ikke er på plass nå.

04/25 Melding fra Borg Bispedømmeråd om mulig utfasing av prestestillinger; Vil gjelde 50% prostiprest for Spydeberg sitt vedkommende. Dokumenter var vedlagt innkallingen (brev til menighetsråd, vedlegg og hørings svar)

Vedtak: Daglig leder sender svarbrevet til Bog Bispedømmeråd slik det foreligger i morgen tidlig (frist 24.01.25)

05/25 Evaluering av julegateåpningen, utlån av huset til Lions og evt. annen aktivitet i desember.

Vedtak: Julegateåpning: God omsetning. Fint med så mye folk. Bål og Brassens trakk folk. Salg av julenek ønskes velkommen igjen. Dette gjentar vi!

Utlån av huset til Lions: Prøve å styre det til siste dag etter stenging av butikken. Kan mandag 22.12.25 være aktuell? Terje sjekker med Lions. Oppdatering: Lions takker for positivitet og sjekker med NAV om 22.12 kan være mulig (NAV «bestemmer» datoen). Vi reserverer huset så snart dato er klar.

06/25 Årsmøte/Lun aften. Form og dato. Oppnevne arbeidsgruppe?

Vedtak: Vi inviterer til frivilligfest med årsmøte 1.april kl. 18.00. Anne booker Spydeberg-stua. Meny: Hjemmelaget «lun suppe». Komite: Silje, Gro og Tom Erik.

07/25 Høringssvar til IØKF vedrørende ressurser og verdier. Dokumenter var vedlagt innkallingen (høringssvar, trappa og talloversikt)

Vedtak: Saken utsettes til neste møte.

08/25 Orienteringssaker:

Fra SMH:

- Peisestua offisielt gjenåpnet i dag med nye lamper m.m. Noe arbeid gjenstår.

Fra Spydeberg gjenbruksmiljø:

- Sjøppelhåndtering: Hoper seg opp søppel i kjeller. Torgunn og Pål har tømt denne uka. Viktig at det tømmes såpass hyppig at det ikke fyller mer enn «sjøppelrommet».

Fra leder:

- **Endringer i verv ifm. Sigmund Lereims bortgang:** Lederverv i MR og medlem i FR blir for mye for meg. Trenger en som kan ta et av vervene. De som er aktuelle bes melde til meg om hva den kan tenke seg. Valg i neste møte.
- **Kollekt og givertjeneste** – Musikk under ofringen kan motivere/gi folk trygghet på å ta opp telefonen og vippe under ofringen. Tydelig komme fram at man kan oppnå skattefradrag ved bruk av vipps. Sognepresten tar dette med i arbeidet med programmene og finner god løsning for musikk under ofringen sammen med organist.
- **Understreker** betydningen av at sognepresten ikke må bli overarbeidet. Mulig å avlyse gudstjenesten første helg i vinterferien?
- **Har møtt i fellesrådet** som vara for Sigmund Lereim. Stemte mot bygging av nytt administrasjonsbygg i Askim. Når saksframlegget fra kommunedirektøren ble offisielt, engasjerte det flere medlemmer i Spydeberg sokn. Noen av oss hadde møte med lokalpolitikere mandag d.u. der det ble orientert om drift av menighetshuset. Hvis vi ikke klarer å beholde huset har jeg gjort alt jeg kan for å få det til.
- **Sigmunds begravelse:** Oppfordrer alle i rådet og ansatte til å delta dersom det er mulig. Anne holder en tale på minnesamværet. Krans fra «Kirken i indre østfold» (faktura deles mellom FR og MR). MR sender en blomst til familien.

Fra nestleder:

- Vært i møte med menighetsrådslederne fra alle sokn i IØ. Orientering om økonomien fra prosten. Orientering om kontorutbyggingen i Askim. Info fra MR-leder i Trøgstad/Båstad om givertjeneste. Ordningen med Vipps med skattefradrag i Spydeberg ble løftet fram og flere av soknene vil gjøre det samme. Opplevde møtet som interessant.

Fra fellesrådets representant:

- Ivaretatt under leders punkter. Viser for øvrig til møtebok.

Fra diakonutvalget:

- Ragnar Ruden ikke møtt.

Fra soknepresten:

- **Status gudstjeneste og musikkutvalg:** Gudrun Hoff og Trond Huseby kontaktes når et utvalg blir en realitet.
- **Hjelp til konfirmantarbeidet** ifm. hjemme-grupper; 10 grupper kan være aktuelt. Oppstart etter påske. 12. februar 18.00-19.30 blir det samling for alle konfirmantene i Spydeberg kirke. Vi deler flokken i 3 og lar de vandre mellom postene (kirke, kapell og gravplass). Noen fra MR som vil bake boller og komme en tur og servere konfirmantene? Meld dere til meg!
- Godt samarbeid i teamet og imponert over organisten som tar stemning og tema i gravferder så på kornet!

Fra daglig leder:

- Har sett litt på utleiepromotering av SMH gjennom Finn.no (ser ikke helt hvor vi skal legge inn «utleie av møterom/selskapslokaler) og bookup.no (dyrt og avansert). Anbefaling: Bruke lokale nettportaler og Facebook-sider, og ikke minst «jungeltelegrafen». Del denne lenken → <https://www.kirken.no/nb-NO/fellesrad/indreostfold/menigheter/spydeberg/utleie2/>
- Skattefradrag ved ofring/gaver på Vipps er i gang. Info: GT-agenden, nettside og Facebook. Se lenke → <https://www.kirken.no/nb-NO/fellesrad/indreostfold/menigheter/spydeberg/givertjeneste/>
- HCdN-konserten 7.2 i god rute. Tom Erik er med. Trenger en frivillig til. Gro blir med. Takk!

09/24 Eventuelt

1. «Nødsett/boks/kasse» i hver kirke med hansker, håndsprit m.m. Ref. hendelse i Spydeberg kirke julaften der et barn kastet opp.
Vedtak: Iverksettes av kirketjenere.

Neste møte er 27. februar kl. 18.00 i peisestua på menighetshuset.

Spydeberg 23.01.25

Anne Kiserud
Leder

Terje Stenholt
Sekretær/daglig leder